

聖堂報告

復活期第五主日

07/05/2023

1. 本堂「主伴同行」義工組於今天早上 10:15 至下午 1:30 於學校有蓋走廊舉辦長者同樂日，活動內容包括健康檢查、小遊戲、健康伸展、輕量茶點。歡迎各長者教友及非教友參與，亦鼓勵教友帶領更多長者一同參與，同沐主恩。
2. 本堂將於 5 月 28 日（星期日）下午二時舉行「兒童及嬰兒領洗」，有意為子女報名家長，請向本堂辦事處查詢或致電（2359-4407）報名。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
5th Sunday of Easter
7th May 2023

1. The "Companion in Lord" volunteer group at St. Ignatius Chapel will be hosting an Elderly Fun Day in the school covered corridor today from 10:15 a.m. to 1:30 p.m. The event will feature a health check, games, stretching exercises, with light refreshments, and is open to all elderly parishioners and non-parishioners. We hope to see you there!

2. Baptism for children and babies will be held on 28 May (Sunday) at 2 pm in this Chapel. Parents who would like to have their children or babies baptized on that day can register at the Chapel office after mass.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.